
Protokoll
VA-Föreningen årsmöte 2022-08-20
(enligt stadgarnas S 16)

1. Öppnar mötet och val av ordförande för stämman
Stämman väljer Göran Tidbeck

2. Val av sekreterare för stämman
Stämman väljer Gabriella Fromholt

3. Val av tvà 2) protokollsjusterare tillika rösträknare för stämman
Stämman väljer:
Sandra Sonnerup
Kent Walstedt

4. Styrelsens och revisorernas berättelser
Se separata dokument som gått ut med kallelsen. I förrättningen står hur mầnga
anslutningar varje fastighetsägare har rätt till.

Frågan om regelbunden service, spola rent i LPS-brunnen etc. togs upp i mötet.
Service har skett hos ett par lågkonsumenter samt ett par högkonsumenter med
avsikt att se hur stort behovet av underhåll verkar vara. Frågan tas upp igen
under punkten om budget.

Frågan om delningen av kostnaden för läckan som skedde borta vid
Blomsterbacken diskuterades. Denna fråga togs upp på stämman föregående år
och man beslutade då att entreprenören skulle uttömma möjligheten till
ersättning via försäkringsbolag. Varken entreprenören eller VA-föreningen har
dock kunnat få täckning för skadan via respektive försäkringar.

Det finns frāgor angående:
Varför matchar inte tillgångarna med insatt kapital och de bidrag VA föreningen
erhållit? Utgifter om ca 130 000 kr är inte specificerade.
Kassören ombeds redovisa detta för vederbörande medlem.

5. Ansvarsfrihet för styrelsen
Arsstämman beslutar ansvarsfrihet för styrelsen för det gångna räkenskapsåret.
Reservation av en medlem.

6. Framställningar från styrelsen eller motion från medlem
Inga inkomna.



7. Ersättning till styrelsen och revisorerna
Stämman beslutar om oförändrad ersättning.

8. Styrelsens budgetförslag
Styrelsenska ta fram ett förslag om hur en modell för regelbundet underhåll för
samtliga fastigheter kan se ut.
Styrelsen föreslår tills vidare oförändrad avgift.
Stämman röstar och godkänner budgeten,

9. Val av styrelse: Antal ledamöter och ersättare samt val av styrelse,
ordförande och övriga uppdrag
Stämman utserJohan Neuman till ordförande
Patrik Lones till kassör
Jarmo Lilja väljs om som styrelseledamot
Mats Sonnerup, Klaus Silfvenius och Eva Vigant väljs som suppleanter

10. Val av revisorer
Samma revisionsbyrå behåller uppdraget

11. Val av valberedning
Stämman utser
Jeanette Dau
Sandra Sonnerup
Gabriella Fromholt

12. Övriga frågor
Hos Bolagsverket finns stadgar från 2016 registrerade där en VA-anslutning
gäller en normalvilla samt en attefallare. Avgifter har felaktigt tagits ut för hus
över 25 kvm. Föreningen har ej anpassat debiteringen när svensk lagstiftning
ändrade regelverket från 25 kvm till 30 kvm för attefallare. Ett känt fall är
fastigheten Aspvik 1:173 där återbetalning ska ske.
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